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Column
Over Big Brother, 
TikTok en privacy

Pas op…! Niet Big Brother 
houdt je in de gaten (uit 1984 
van George Orwell), maar Xi 

Jinping via TikTok. Het sociale me-
diaplatform van Chinese makelij is 
al enige tijd in het nieuws, omdat 
volgens de berichten een aantal 
medewerkers van het bedrijf data 
van gebruikers kan inzien. Wel-
ke data dat zijn, is – zover ik weet 
– niet bekend, maar alles buiten 
China is bang dat deze informa-
tie naar de laptop van Xi Jinping 
wordt doorgespeeld. En wie weet is 
de Chinese leider wel een van die 
kwaadaardige reptielen in mensen-
gedaante die wereldheerschappij 
nastreven.

Toen AH in 1998 de bonuskaart 
introduceerde, riep een collega dat 
hij nooit en te nimmer die kaart zou 
aanschaffen. ‘Want dan weten ze 
in Zaandam welke boodschappen 
ik haal, en dat gaat ze geen moer 
aan’, was zijn argument. Mijn reac-
tie was dat ze bij Appie best mogen 
weten dat ik om de week een pot 
pindakaas haal. Wat deert het mij 
dat ze op de marketingafdeling van 
AH via mijn bonuskaart weten wat 
ik in mijn winkelwagentje stop, als 
ik daardoor met die bonuskaart bij 
wijze van spreken 50 procent kor-
ting krijg op mijn volle boodschap-
penkar.

Misschien naïef, maar enerzijds 
maak ik me niet zo druk om mijn 
privacy op internet. Ik heb het idee 
dat als ik mijn privacy echt wil be-
schermen, ik me moet afsluiten van 
alle sociale media, moet stoppen 
met internetbankieren, websites 
bezoeken, geen films en series meer 
kan streamen en alle draadloze ver-
bindingen met het internet moet 
blokkeren. Om een voorbeeld te 
noemen… op zoek naar een vakan-
tieoord in 2023 zocht ik op inter-
net naar mogelijkheden in bepaalde 
landen. Vervolgens werd ik op mijn 
sociale media-accounts overspoeld 
met reclame van websites die deze 
landen in de aanbieding hangen.

Je volledig afsluiten van internet is 
onmogelijk, want de digitale snel-
weg kent alleen nog maar opritten 
en geen afslagen meer. Voor een af-
spraak in het ziekenhuis moet ik in 
‘Mijn OLVG’ inloggen om een vra-
genlijst in te vullen. Als ik wil zien 
hoe het verder gaat met de deelne-
mers aan Ik Vertrek, moet ik naar de 
website van dat tv-programma. Om 
een afspraak te maken met vrien-
den, gebruik ik Whatsapp. Wil je op 
de hoogte worden gehouden van 
wat je dan ook interesseert, dan 
moet je je inschrijven voor de digi-
tale nieuwsbrief. Een leven zonder 
internet… voor miljarden mensen is 
dat al lang geen optie meer. En we 
doen er (bijna) allemaal aan mee via 
apps, kortingskaarten en het aan-
maken van accounts.

In vervlogen tijden stond informatie 
over je persoontje op papier en was 
weggestopt in kaartenbakken en 
dossiermappen. Iedereen binnen – 
en soms zelfs van buiten – die orga-
nisatie kon daarbij. Al die informatie 
is nu digitaal opgeslagen en nu kan 
zelfs de hele wereld erbij, omdat 
beveiliging online bij maar weinig 
mensen op de prioriteitenlijst staat. 

Privacy is een wassen neus… zeker 
op internet.

Nol de Vries

Terwijl in de eerste plannen 
deze bomen nog behouden 

zouden blijven, verdwijnen ze 
nu uit het straatbeeld

Wout Jan Balhuizen, buurtbewoner

Over de dreiging dat de acht 
vleugelnootbomen uit het 
straatbeeld zullen verdwij-

nen, is echter het laatste woord nog 
niet gesproken. In de stadsdeelcom-
missie zijn vragen gesteld en enkele 
buurtbewoners zijn in verzet gegaan 
tegen de dreigende kap en hebben 
inmiddels een bezwaarschrift in-
gediend. Zolang dit bezwaarschrift 
loopt, lopen de bomen geen gevaar. 
“Onze inzet is netjes die termijn 
af te wachten en de procedure te 
doorlopen”, zegt stadsdeelbestuur-
der Rocco Piers. “Er is één reden om 
ze eerder te kappen, en dat is als de 
veiligheid in geding is en ze insta-
biel zijn. Er zijn trekproeven gedaan, 
maar het resultaat daarvan is nog 
niet binnen.”

Wout Jan Balhuizen is een buurt-
bewoner, die de herinrichting van 
de Frans Halsbuurt aanvankelijk 
over zich heen liet komen - ‘Er was 
sprake van vergroening en ik zag 
daar geen kwaad in’ - tot een be-
richt van de gemeente hem deed 
opschrikken. “Daarin werd gemeld, 
en eigenlijk als een voldongen feit 
gepresenteerd, dat bomenkap in 
de Eerste Jacob van Campenstraat 
onvermijdelijk was. En, terwijl in de 
eerste plannen deze bomen nog be-
houden zouden blijven, verdwenen 
ze nu plotseling uit het straatbeeld.”

Zijn buurvrouw aan tafel, eveneens 
een buurtbewoner en tegen het 
kappen van de bomen, knikt. “Het 
is een vreemde gang van zaken", 
reageert ze. “De gemeente presen-
teert een radjetoe aan argumenten, 
waarvan een aantal – zelfs wettelijk 
– nooit een reden kunnen zijn om 
bomen te kappen. Zoals het er nu 
naar uitziet, kijk je straks vanaf de 
Brandweerbrug een kale straat in.”

Toch is de gemeente volgens de 
verantwoordelijk stadsdeelbestuur-
der daarbij niet over een nacht ijs 
gegaan. “We hebben een welover-
wogen besluit moeten nemen dat 
het beter is om deze bomen nu te 
vervangen voor andere bomen. Uit-
gangspunt bij een herinrichting is 
bestaande bomen indien mogelijk 
te behouden en anders op dezelf-
de plek nieuwe bomen plaatsen. Er 
wordt altijd gekeken naar de situ-
atie van bomen en de levensduur. 
Dat doe je vlak voordat je aan de 
slag gaat om zo actueel mogelijk te 
zijn. Dat is hier ook gebeurd.”

Volgens Piers zijn het ‘de verkeer-
de bomen op de verkeerde plek’. 
Vleugelnootbomen zijn ongeschikt 
voor dit soort smalle straten, zegt 
hij, maar vult aan: “Dat is overigens 
nooit een reden om bomen te ver-
vangen, als dat niet nodig zou zijn.” 
Dat onderstreept stadsdeelcom-
missielid Floor Toot van GroenLinks: 
“Het verschil met de Minervalaan, 
waar tussen station Zuid en het 

Voortbestaan vleugelnootbomen 
1e  J. van Campenstraat ongewis

Aan weerskanten van de kruising met de Frans Halsstraat staan 
rechts en links in de Eerste Jacob van Campenstraat twee groep-
jes van vier vleugelnootbomen. Nu de straat openligt vanwege 
de herinrichting, ogen de bomen van afstand alsof ze met elkaar 
in gesprek zijn. Onderwerp van het gesprek? De dreiging dat ze 
worden gekapt.

Zuider Amstelkanaal een rij vleu-
gelnootbomen in volle glorie staat, 
is aanzienlijk. Daar staan ze mooi 
en breeduit, totaal anders dan in 
de Eerste Jacob van Campenstraat. 

Maar na veertig jaar roepen dat ze 
niet geschikt zijn voor deze plek. Dat 
is geen reden om mooie volwassen 
bomen te kappen.”

Mede naar aanleiding van brieven 
van omwonenden, heeft ze na-
mens haar partij in de commissie-
vergadering vragen gesteld aan het 
dagelijks bestuur. “Ik heb begrepen 

dat er heel veel secuur onderzoek 
is gedaan en er intensief gesprek-
ken zijn geweest met buurtbe-
woners. Ik wil weten hoe dat is 

gebeurd. Juist deze acht bomen 
zouden blijven staan, en moeten 
nu wijken. Inhoudelijk weet ik niet 
hoe het zit, maar het DB zegt dat ze 
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het niet gaan redden en ik wil we-
ten waarom niet. Kan het echt niet 
op een andere manier, kunnen de 
werkzaamheden niet anders wor-
den uitgevoerd. Misschien niet met 
graafmachines, maar met de hand 
als daardoor de bomen behouden 
blijven. Ook al wordt het project 
dan duurder. Soms kan het niet an-
ders en is kappen onvermijdelijk, 
maar dan wil ik wel graag horen 
waarom niet.”

Een aantal buurtbewoners besloot 
ook zelf actie te ondernemen. Er 
werd als eerste een document met 
standpunten van de tegenstanders 

van de bomenkap richting stads-
deelbestuur afgegeven. Om hun 
standpunten te ondersteunen en 
de door de gemeente opgevoerde 
argumenten te kunnen weerleggen, 
werd besloten een rapport te laten 
opstellen door een onafhankelijk 
bomenexpert. Om deze te kunnen 
betalen werd een crowdfunding op-

gezet. “Binnen 24 uur hadden we 
het benodigde bedrag bijeen", zegt 
Wout Jan. En uiteindelijk werd door 
een twintigtal omwonenden ook 
een bezwaarprocedure opgestart.
In het rapport van de boomdeskun-
dige die door de buurtbewoners is 
ingehuurd wordt volgens de ini-
tiatiefnemers aangegeven dat de 
vleugelnotenbomen kunnen wor-
den behouden en met onderbou-
wing worden de argumenten – dat 
maaiveldophoging nodig zou zijn, 
het niet rainproof kan worden ge-
maakt en dat de wortels de funde-
ring aantasten – van de gemeente 
weerlegd. Ook voert deze deskun-

dige volgens de beide buurtbewo-
ners een aantal oplossingen aan, 
waarmee de bomen goedkoop en 
eenvoudig kunnen worden be-
houden. De resultaten van dit rap-
port zijn nog niet gedeeld met het 
stadsdeel, dus daarop kon Rocco 
Piers nog niet reageren.

Een combi van factoren  
en de beperkte levensduur,  
maken dat dit het moment  

is om te kappen, hoe  
moeilijk die keus ook is

Rocco Piers, stadsdeelbestuurder

De actiegroep van buurtbewoners 
had een aantal woo-verzoeken in-
gediend over de onderbouwing van 
de gemeente om de bomen te kap-
pen en dingen die ze misten in de 

zogenoemde BEA’s (boom effect 
analyse) die zijn gemaakt. “De argu-
menten die de gemeente aanvoert 
om de bomen te kappen lijken eer-
der beweringen, die voor een leek 
misschien overtuigend zijn, maar 
een expert zoekt naar technische 
onderbouwing die ze missen.” 

Rocco Piers stelt dat er in opdracht 
van de gemeente ook een zeer 
uitgebreid rapport door deskundi-
gen is opgesteld: “En ik heb geen 
enkele reden om te twijfelen aan 
de experts die dit hebben uitge-
voerd. Ook is de buurt uitgebreid 
bij het proces betrokken. We moe-
ten alle zeilen bijzetten om deze 
buurt regenbestendig te maken, 
want daarin is de Frans Halsbuurt 
een probleembuurt. Ook daarin 
zijn deze bomen ongeschikt. Hun 
wortelopdruk leidt ertoe dat we 
elk jaar de bestrating zouden moe-
ten herstellen om het veilig te hou-

den en dat is kostbaar. Die combi 
en nog andere factoren maken 
deze bomen onhoudbaar. Plus het 
feit dat hun levensduur beperkt is, 
maakt dat dit het moment is om ze 

te kappen. Hoe moeilijk die keus 
ook is. Ik snap de bevlogenheid van 
omwonenden, maar ik hoor ook 
buurtbewoners die begrip hebben 
voor de kap als we hebben uitge-
legd waarom.”

Overigens is het niet zo, dat als de 
kap doorgaat er een kale Eerste Ja-

cob van Campenstraat achterblijft. 
Elke boom die verdwijnt, wordt 
vervangen. “Maar deze acht bomen 
kun je toch niet zomaar vervangen 
door wat nieuwe sprietjes, al was 
het alleen maar vanwege de ver-
koeling die de bomen nu geven en 
de CO2 die ze opnemen", zegt Wout 
Jan. “Kijk wat er nu in de Frans Hals-
buurt staat aan fraaie, en grillige bo-
men die hier al decennia staan de 
buurt een eigen karakter geven. Die 
horen bij de Frans Halsbuurt.” Nog 
even, en het wordt een grote een-
heidsworst aan groen, vult zijn me-
de-actievoerder aan. “De vleugel-
nootbomen zijn gepland ergens in 
de jaren 70 of 80 en geven de straat 
een prachtig aanzien. Dat willen we 
zo houden.”

Soms kan het niet anders, 
maar dan wil ik wel graag  

horen waarom niet
Floor Toot, stadsdeelcommissielid



Bijna onopgemerkt, maar daar-
om niet minder uitnodigend 
heeft wijnbar de Wijnkaart 

zijn deuren geopend aan de Van 
Breestraat. Initiatiefnemers zijn 
Sandra en Florin, twee Amsterdam-
mers met hun roots in Roemenië, 
die naast hun enthousiasme en ser-
vicegerichtheid ook een schat aan 
ervaring inbrengen. En met behulp 
van Sandra's compagnon, Kai, heb-
ben ze hun droom kunnen realise-
ren en de locatie van een oud tapas 
restaurant (Sal Gorda) omgetoverd 
in een prachtig restaurant.

Sandra heeft een ruime staat van 
dienst in het hotelwezen opge-
bouwd, maar tijdens het uitgaan 
naar de diverse wijnbars in de stad 
vielen haar een aantal zaken op. 
“Niets ten nadele van andere za-
ken, maar het niveau van de service 
stond heel ver af van wat ik zelf ge-
wend was in de hotels waarvoor ik 
werkte”, vertelt Sandra. “Daarnaast 
viel mij op dat vrijwel iedereen de-
zelfde soort wijnen aanbood.”

Ze kreeg de mogelijkheid om haar 
eigen wijnbar te openen en daar 
haar eigen visie uit te voeren. Op 
datzelfde moment kwam haar voor-

Geef groepjes kinderen een 
schepje en een bak met tul-
penbollen en stuur ze het 

Vondelpark in. Verrassing verzekerd 
tijdens het Tulp Festival Amsterdam 
in april volgend jaar, als de tulpen 
overal in het park opkomen. 

Voor het eerst plantten meer dan 
vijftig scholieren van de Nicolaas 
Maesschool de tulpenbollen in 

Cabaret, de legendarische 
show die het muziekthea-
ter voor altijd heeft veran-

derd, komt ook in december weer 
naar CC Amstel. 

Het speelt zich af in het Berlijn 
van voor de Tweede Wereld-
oorlog en is een serieus verhaal 
over decadentie, zelfontdekking 
en romantiek, tegen de opkomst 
van het fascisme. Met nummers 
als Willkommen, Money Money, 
Tomorrow Belongs to Me en het 
gelijknamige Cabaret staat de 
partituur boordevol memorabele 
nummers en geestige, satirische 
teksten.

Cabaret bevat buitengewone 
personages, zoals Sally Bowles, 
en geeft de periode van Duitse 
politieke onrust weer, die leidde 
tot de holocaust. In deze tijden 
van Poetin en populisme is het 
stuk opnieuw actueel. Met een 
live band wordt de productie van 
QETC het hoogtepunt van hun 
20-jarig jubileum.

De cast bestaat uit Jonas Bou-
ckaert (als Emcee), Sophie de 
Bruijn (Sally Bowles), Ties Jansen 

Legendarische  
musical Cabaret  
in CC Amstel

Sandra en Florin presenteren 
uniek assortiment wijnen in 
de Wijnkaart

malige buurjongen uit Roemenië 
naar Amsterdam, Florin. Hij had als 
sommelier ruime ervaring opgedaan 
in Griekenland en Amerika. 

Samen hebben zij een selectie ge-
maakt van wijnen uit onder meer 
Roemenië, Griekenland, Moldavië 
en Georgië. Er zijn altijd ruim vijftig 
topwijnen op voorraad. Alle wijnen 
zijn ook per glas te bestellen. En wie 
wijn zegt, zegt ook eten. Daarvoor 
is aan de Wijnkaart ook een goede 
keuken verbonden, met een smaak-

volle en betaalbare kaart bestaande 
uit voor,- hoofd,- en nagerechten 
inclusief vegan en vegetarische ge-
rechten. “We willen echt een zaak 
voor iedereen zijn”, benadrukt San-
dra, “en daarom is er ook voor ie-
dereen een goede keuze”. Inmiddels 
heeft de directe omgeving de Wijn-
kaart al omarmt, maar deze zaak is 
zeer zeker de kleine reis waard.  

De Wijnkaart is te vinden aan de 
Van Breestraat 107a. Meer info op 
www.dewijnkaart.com

(Schultz), Mimi van Amerongen 
(Frl. Schneider), Pádraig Turley 
(Cliff), drag queen Niki Today (Frl. 
Kost), Tony Sal (Ernst Ludwig) en 
Camille Gribbons (plaatsvervan-
gend Emcee). Het ensemble be-
staat uit: Luca Diez, Vicu Bazan 
Szelest, Andrea Sujkowski, Zena 
Wood, Lucia Alvargonzalez, Alber-
to Manente, Blace Newkirk, Gius-
sepe Sblendorio en Rodney Giano. 
Regisseur is Mark Winstanley, 
choreografie Carolien Canters.

Kinderen planten bollen voor  
een kleurig voorjaar in 2023

plukjes verspreid door het park, 
in plaats van rond het Vondelmo-
nument waar tegenwoordig vaste 
planten staan. Initiatiefnemer en 
organisator van het Tulp Festival, 
Saskia Albrecht, bedacht de verras-
singstulpen die parkbezoekers op 
tientallen plekken kleurrijk welkom 
heten in april 2023.

Tulp Festival Amsterdam vindt sinds 

2015 jaarlijks plaats gedurende de 
maand april. Bewoners, bezoekers 
en bedrijven kunnen in het vroe-
ge voorjaar genieten van kleurrijke 
tulpen in het openbaar groen, langs 
(winkel)straten, in perken en par-
ken, in tuinen van hotels en musea 
en in buurttuinen in verschillende 
stadsdelen.

Voorstellingen: 14, 15 en 16 de-
cember 20:00 uur; 17 december 
15:00 en 20:00 uur, 18 december 
14:00 en 19:00 uur.

 FOTO: Richard Mouw
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Jasper Krabbé, zelf in de jaren 
80 begonnen op straat als graf-
fitischrijver JAZ wil met een 

eigentijdse Street Power tentoon-
stelling vooral ook jongeren aan-
spreken. Onder de noemer Trans-
fer, de wereld in beweging worden 
vijftig kunstwerken en installaties 
geselecteerd die maatschappelijk 
engagement overbrengen in de tra-
ditie van beeldbepalende kunststro-
mingen uit de jaren 60 en daarna. 
De Popart van destijds stond voor 
openheid, vrijheid en saamhorig-
heid en was nauw verweven met de 
jeugdcultuur.

Die inspiratie is het vertrekpunt 
voor deze achtste editie van de 
tweejaarlijkse Sculptuur Biënna-
le ArtZuid. Curator Jasper Krabbé: 
“Popart is nog steeds relevant. Veel 
hedendaagse kunstenaars hebben 
er een echo van in hun werk.” Met 
het thema en uitingen van Street 
Power hoopt ArtZuid de jeugd te 

Beeldend kunstenaar Jasper Krabbé is de curator van de Amsterdam Sculptuur 
Biënnale ArtZuid 2023, die van 19 mei tot en met 24 september plaatsvindt op 
de Apollolaan en Minervalaan in Amsterdam-Zuid. Dit jaar wil de tweejaarlijkse 
openluchttentoonstelling zich ook op jongeren richten.

ArtZuid 2023 wil ook
jongeren aanspreken

activeren, terwijl de tentoonstelling 
voor veel vaste bezoekers een feest 
van herkenning zal zijn.

Transfer toont werk van kunste-
naars die visueel en inhoudelijk 
vernieuwende concepten ontwik-
kelen die vooruitlopen op wereld-
wijde ontwikkelingen. Aanleiding 
is de rollercoaster waarin we leven, 
aldus ArtZuid -directeur Cintha van 
Heeswijck. De pandemie, oorlog, 
politieke en economische ontwik-
kelingen, de energie- en klimaat-
crisis, de vluchtelingencrisis, (on)
gelijkheid en druk door sociale me-
dia maakt de mensen, en de jeugd 
in het bijzonder, onzeker. Tegelij-
kertijd halen we inspiratie uit het 

gegeven dat het onwaarschijnlijke 
werkelijkheid kan worden. Art-
Zuid 2023 wil bezoekers verrassen 
en jong en oud inspiratie en hoop  
bieden. De kunstwerken en instal-
laties die van 19 mei tot en met 24 
september 2023 te zien zijn op de 
Amsterdamse Apollolaan en Miner-
valaan zijn van een mix van inter-
nationale topkunstenaars en jong 
Nederlands talent. Bij de selectie is 
het uitgangspunt van curator Jasper 
Krabbé om zo dicht mogelijk bij de 
belevingswereld van jongeren te 
blijven. Met aan Popart verwante 
kunstenaars of kunstenaars die door 
Popart en Streetart beïnvloed zijn; 
er een echo van laten zien, of juist 
een tegengeluid laten horen, maar 

Curator Jasper Krabbé en ArtZuid -directeur Cintha van Heeswijck.

Ik hoop aan te sluiten bij  
wat leeft onder een nieuwe  

generatie en hoe zij een  
identiteit ontwikkelen

vooral het begrip vrijheid uitstralen. 

Zo zullen op ArtZuid voorbeelden 
zijn van streetpower, kunst met de 
kenmerkende kracht van herhaling 
en kunstuitingen die refereren aan 
de beroemde ‘15 minutes of fame’, 
de uitspraak over kunst van Andy 
Warhol die meer dan ooit van toe-

passing is in deze tijd, waarin ieder-
een letterlijk zijn eigen (communi-
catie)kanaal heeft. Het wordt een 
kleurrijk pakkend geheel, belooft de 
curator, met inhoudelijke maar ook 
zeer visuele kunst. Tot de kunste-
naars van wie werk is te verwach-
ten, behoren Robert Indiana, Keith 
Haring, Sobudh Gupta, Isa Genzken, 
Sterling Ruby, Huma Bhabha.

Naast het gebruikelijke publieks- en 

educatieve programma voor scho-
lieren komt in een extra programma 
de jeugd- en straatcultuur van nu 
aan bod. Jasper Krabbé: “Ik hoop 
aan te sluiten bij wat leeft onder 
een nieuwe generatie en hoe zij een 
identiteit ontwikkelen, ook op social 
media, waarin het onmogelijk is aan 
ideaalbeelden te voldoen. Kunst kan 

verlichting, hoop en reflectie bie-
den. De kunst is een doorlopend 
proces van ideeën doorgeven, her-
zien en verder ontwikkelen. En dat 
gaat veelal samen met maatschap-
pelijk engagement. 

Dat zie je ook terug bij veel kunste-
naars die we gaan tonen. Ik zou het 
tof vinden als ArtZuid ook jongeren 
aanspreekt. We gaan ze ook ‘hang-
plekken’ geven.”
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Japanse autospecialist Van 
Nieuwkerk heeft twee nieu-
we hybride modellen in de 

showroom staan. De nieuwe Honda 
Civic e:HEV en Mazda CX-60 zijn 
Japans vakmanschap in de puurste 
vorm. Bent u opzoek naar een auto 
waarbij de wereld van comfort, uit-
straling en snelheid samenvalt met 
de wereld van hybride auto’s? Dan 
past de Honda Civic of de Mazda 
CX-60 perfect bij u!

De Honda Civic e:HEV
Deze gloednieuwe Honda Civic 
e:HEV is de hybride auto voor ech-
te bestuurders. Het is een zelfop-
ladende, dynamische, volledige hy-
bride hatchback die de technologie 
en het design van de Civic aanvult 
met een indrukwekkend elektrisch 
vemogen. De geavanceerde tech-
nologie zorgt ervoor dat u de Civic 
Hybrid nooit op het net hoeft aan 
te sluiten. Echter wordt er door de 
volledig hybride aandrijflijn energie 
opgevangen, welke anders verloren 
zou gaan tijdens het remmen. Al 
met al wordt er door middel van de 

De nieuwe Honda Civic en 
Mazda CX-60 Plug-in Hybride

nieuwste Honda hybridetechnolo-
gie en echt vakmanschap gezorgd 
voor een krachtige, geëlektrifi-
ceerde aandrijving. In tegenstelling 
tot de vorige Honda Civic, kent de 
nieuwe Civic Hybrid met een 2.0 
benzinemotor aanzienlijk meer 
vermogen. Een systeemvermogen 
van 184 PK en een koppel van 315 
Nm; dat zijn cijfers waar we blij van 
worden. Zonder in te leveren op de 

sportieve prestaties van de auto, 
scoort de Civic Hybrid het meest 
zuinige energielabel (A). 

De lagere CO2-uitstoot zorgt voor 
een fors lagere aanschafbelasting 
(BPM), waardoor de Civic Hybrid 
nu al leverbaar is vanaf €35.680,-.  
Voor deze prijs rijdt u rijklaar in een 
luxe aangeklede Elegance uitvoering 
met automaat de showroom uit.

De Mazda CX-60  
Plug-in Hybride
Bent u opzoek naar een auto met 
een net wat hogere instap, dan is de 
Mazda CX-60 de auto die u zoekt. 
De CX-60 is de eerste plug-in hy-
bride van Mazda. Met een gecom-
bineerd vermogen van 327 pk kan 
de CX-60, in hybride modus, een 
topsnelheid van 200 km/u bereiken.  
Een krachtige 2.5l Skyactiv-G 4-ci-

linder benzinemotor is op inno-
vatieve wijze gecombineerd met 
een grote batterij en een efficiënte 
elektromotor. Hierdoor kunt u tot 
wel 63 kilometer volledig elektrisch 
rijden. Met een maximaal trekge-
wicht van 2.500kg is geen enkele 
trailer te zwaar. De achterwielaan-
drijving van de CX-60 zorgt ervoor 
dat er een goede balans in de auto 
heerst. Wanneer het nodig is kun-
nen de voorwielen ook nog worden 
aangedreven. Hierdoor heeft u in 
alle omstandigheden maximale grip. 
De nieuwe Mazda CX-60 Plug-in 
Hybride is rijklaar verkrijgbaar vanaf 
€ 53.690!

Automotive-centre  
Van Nieuwkerk
Bent u, net als ons, enthousiast ge-
worden over de Civic Hybrid en/of 
Mazda CX-60? Kom dan bij Auto-
motive-centre Van Nieuwkerk langs 
in Amsterdam, Hilversum, Alphen 
a/d Rijn of Mijdrecht en maak een 
proefrit. 
Meer informatie vindt u op  
www.vannieuwkerk.nl.



Beste Erik,

De Amsterdamse VVD heeft deze 
maand gepleit voor minder ambtena-
ren. Het zijn economisch uitdagende 
tijden gelet op de inflatie en de stij-
gende energieprijzen. Ook de over-
heidsfinanciën verslechteren. 

De ambtelijke organisatie is groot en 
kostbaar. Als het college kiest voor het 
verzwaren van de lasten voor burgers 

Beste Kune,

Regeren is vooruitzien. Begroten 
ook. Amsterdammers zien inflatie en 
energieprijzen stijgen en tegelijkertijd 
willen we de klimaat en wooncrisis 
aanpakken. D66 vindt het belangrijk 
dat we er voor Amsterdammers zijn als 
het moeilijk wordt, maar ook dat we 
blijven investeren in een duurzame toe-
komst van de stad. Bezuinigen ten tijde 
van economisch malaise is wat mij be-
treft echt achterhaald, Kune. Wat D66 
betreft pakken we juist nu de kans om 
onze stad versneld te verduurzamen!

Op korte termijn zorgen we voor meer 
ondersteuning voor kinderen uit

gezinnen met een laag of middeninko-
men, zodat zij de middelen hebben om
naar school te gaan of de contributie 
kunnen betalen voor de sportvereni-
ging. Kinderen mogen wat mij betreft 
nooit de dupe zijn van de gestegen 
prijzen.

Ondernemers helpen we met een 
speciaal MKB-fonds. Het fonds helpt 
ondernemers door de dure winter en 
bij het verduurzamen van de onder-
neming. Ook instellingen kunnen hier 
gebruik van maken. Zodat bijvoorbeeld 
het De Mirandabad het zwemwater 
kan blijven verwarmen en onze cul-
tuurhuizen open kunnen blijven.

en ondernemers, dan is het wel zo 
eerlijk om ook de eigen broekriem aan 
te trekken. Het gaat ons vooral om 
de managementlaag en de adviseurs. 
Dat kan minder. Tegelijkertijd moeten 
de ambtenaren niet worden gekort in 
de uitvoering. De VVD wil juist meer 
handhavers op straat en extra reini-
gers. Er mag ook niet worden bezui-
nigd op de ambtenaren die vergunnin-
gen verlenen. 

Als we kijken naar andere grote ste-
den als Rotterdam, Den Haag en 
Utrecht, dan zie je dat het ambtelijk 
apparaat van Amsterdam fors is. Am-
sterdam heeft veel meer ambtenaren 
per duizend inwoners. Het geld moet 

ergens vandaan komen, want het 
economische tij zit tegen. Wij willen 
graag meer geld in de portemonnee 
van Amsterdammers. Zo houdt men 
meer geld over en wordt men niet 
afhankelijk van armoederegelingen. 
Daar heeft de gemeente ook baat bij. 

Wij willen de lasten verlichten door 
bijvoorbeeld een lagere afvalstof-
fenheffing. Dat is het bedrag dat de 
gemeente vraagt om het huisafval 
op te halen. Ook hebben we gepleit 
voor een lagere reclamebelasting en 
meer geld voor ondermijning. Om die 
plannen te betalen wil de VVD dus 
afscheid nemen van een deel van de 
ambtenaren.  

En tegelijkertijd blijven we investeren 
in de duurzame toekomst van onze 
stad. We investeren in nieuwe woon-
gebieden, in duurzaamheid en onder-
wijs. Eigenlijk ben ik best een beetje 
trots dat we 32 miljoen investeren in 
het isoleren van woningen. Een mooi 
voorbeeld vind ik de flitsbrigades die 
bewoners op een hele praktische wij-
ze helpen met het isoleren van wo-
ningen. Zo zorgen we dat we minder 
gas gaan gebruiken en brengen we de 
energierekening om laag.

In deze begroting investeren we ook in 
de “rijke schooldag”, zodat kinderen
hun talenten op school maximaal 
kunnen ontwikkelen met bijvoorbeeld 

D66 zit aan het roer in de Stopera. Ik 
ben dan ook benieuwd hoe jullie gaan 
varen nu er een zware economische 
wind opsteekt. Welke keuzes gaan jul-
lie maken? 

Groet, Kune Burgers
k.burgers@vvdamsterdam.nl

De Briefwisseling waarin twee raads-
leden uit Amsterdam elkaar via een 
‘briefwisseling’ benaderen over be-
paalde vraagstukken uit de Amster-
damse politiek.

sport en cultuurlessen en nooit meer 
met een lege maag op school hoeven 
te zijn. In deze begroting is er dan ook 
extra geld voor onderwijs en voor een 
gezond schoolontbijt of -lunch.

Ik was blij met de brede steun in de ge-
meenteraad voor onze begroting. Ook
met de steun van de VVD. De plannen 
zijn er. Het geld is gereserveerd. Je mag
op mij rekenen dat we het college 
scherp zullen volgen bij de uitvoering, 
want er is geen tijd te verliezen!

Erik Schmit
erik.schmit@raad.amsterdam.nl



9

Bestuurlijke zaken in Zuid

Deze pagina komt tot stand door een samenwerking tussen stadsdeel Zuid en de Wijkkrant Zuid, waarbij stadsdeel Zuid verantwoordelijk is voor de redactie.

Veel bewoners hebben idee-
en voor de verbetering van 
hun buurt. Deze projecten 

kunnen vaak snel worden gereali-
seerd met hulp van de gemeente. 

Wilt u iets doen om uw straat of 
buurt leuker, groener en gezelliger 
te maken? Bijvoorbeeld een moes-
tuintje voor in buurt, een plantdag 
of een winterfeest in uw straat? 
Dan kunt u aanspraak maken op 
de subsidieregeling voor bewoner-
sinitiatieven in Zuid. Een plan mag 
maximaal 3.000 euro kosten. Er is 
op dit moment nog circa 30.000 
euro te vergeven.

U kunt de subsidie het hele jaar 
door aanvragen. U moet de subsi-
dieaanvraag minimaal vier weken 
voordat de activiteit start indienen. 
Hierbij moet ook een activiteiten-
plan worden ingediend. Daarin be-
schrijft u de activiteiten waarvoor 
u subsidie aanvraagt. Ook moet 
daarin worden vermeld wie u wilt 
bereiken en om hoeveel mensen 

Bart Vink Flora Breemer Rocco Piers

Subsidie aanvragen om uw 
buurt mooier te maken

het gaat, waar het initiatief plaats-
vindt en welke resultaten u wilt 
bereiken. 

Verder moet in het activiteiten-
plan komen met welke bewoners 
of organisaties u samenwerkt, wie 
de andere initiatiefnemers zijn 
(vermeld hun naam- en adresge-
gevens) en of u voor dit initiatief 
ergens anders financiering hebt 
aangevraagd en voor welk bedrag. 
Tot slot moet u aangeven hoe de 
activiteit bekend wordt gemaakt, 
hoe er draagvlak voor de activiteit 
is georganiseerd en wat de omvang 
ervan is en de wijze waarop bewo-
ners bij de uitvoering, het onder-
houd en het beheer van het project 
betrokken zijn.

Bij het activiteitenplan moet wor-
den toegevoegd: een begroting, 
een kopie van de benodigde ver-
gunningen of toestemmingen voor 
uw initiatief en een kopie van een 
document waaruit de tenaamstel-
ling van het bankrekeningnummer 

van de aanvrager blijkt, zoals een 
recent bankafschrift.

Kijk voor meer informatie op
www.amsterdam.nl

Hulp bij geldproblemen
door de energiecrisis
Energie, boodschappen, alles 

wordt flink duurder. Als u moei-
te hebt om uw rekeningen te 

betalen, kunt u in Zuid op verschil-
lende plekken terecht voor hulp en 
advies. Het Buurtteam kan u helpen 
bij geldproblemen. De medewerkers 
kijken samen met u wat er mogelijk 
is. Vaak kan er meer dan u denkt. Het 
Buurtteam geeft ook tips voor ener-
giebesparing en rekent uit wat uw 
besparing per jaar is.

In Zuid zijn 4 Buurtteams:
Buurtteam Buitenveldert,  

Onlangs was ik op bezoek 
bij een oudere mevrouw 
in de Pijp. Ze woont het 

grootste deel van haar leven al 
in een bescheiden benedenwo-
ning in de buurt en blijft daar het 
liefst nog zo lang mogelijk zelf-
standig wonen. Dat wordt echter 
wel steeds lastiger.
 
Inmiddels is ze afhankelijk van 
haar rollator als ze naar buiten 
wil. Maar ze is amper nog in 
staat de deur uit te gaan. Niet 
naar de supermarkt of haar huis-
arts, zelfs niet naar de taxi van 
het vervangend vervoer als die 
voorrijdt. Want de stoep in haar 
straat staat vol onhandig gepar-
keerde fietsen waar ze niet langs 
kan. Het opritje voor haar deur, 
nodig om met haar rollator de 
taxi te bereiken wordt regelma-
tig geblokkeerd door auto’s.
 
Dit verhaal staat helaas niet op 
zich. In alle drukke buurten van 
Zuid wonen ouderen die afhan-
kelijk zijn van een goed toegan-
kelijke openbare ruimte. Maar 
ook bewoners die met een rol-
stoel of kinderwagen door de 
buurt willen gaan. En zij worden 
gehinderd door vele lukraak ge-
parkeerde fietsen.
 
Dit is natuurlijk geen nieuw ver-
haal, en de oplossing is ook niet 
simpel. Wat zeker is, is dat we dit 
niet alleen meer kunnen oplos-
sen met handhaven en het op-
ruimen van ongebruikte fietsen. 

Er is simpelweg op veel plaatsen 
nog steeds tekort aan fietspar-
keerplekken, ondanks de inzet 
van de afgelopen jaren. De vrije 
ruimte in onze drukke buurten is 
nu echt op.
 
Om onze buurten leefbaar te 
houden moeten we daarom nog 
scherpere keuzes maken: gaan 
we voor genoeg autoparkeer-
plaatsen in de straat voor be-
woners en bezoekers, of zetten 
we in op genoeg ruimte op de 
stoepen voor voetgangers en 
dus voor geparkeerde fietsen? 
En kiezen we daarbij ook voor 
meer groen en voor kinderen om 
te spelen?
 
Mijn keuze is duidelijk: ik kies 
voor een leefbare en toegan-
kelijke stad, voor bewoners en 
bezoekers. En dat betekent dat 
autobezitters niet altijd voor 
de deur kunnen parkeren. En 
dat betekent dat bezoekers va-
ker een parkeergarage moeten 
opzoeken of met het openbaar 
vervoer, per fiets of lopend onze 
buurten bezoeken. Mijn ambitie 
is simpel: zorgen voor een stad 
waarin iedereen zich vrij kan 
verplaatsen.
 
En voor de mevrouw waar ik dit 
verhaal mee opende? We leg-
gen we binnenkort een betere 
en goed gemarkeerde oprit aan 
en zijn aan de slag gegaan met 
het fietsparkeerprobleem in haar 
straat!

Column Rocco Piers

Een toegankelijke  
stad voor iedereen

A.J. Ernststraat 112

Buurtteam Rivierenbuurt, 
Lekstraat 13A

Buurtteam De Pijp, 
Gerard Doustraat 133

Buurtteam Oud Zuid, 
Vaartstraat 82

De hulp van het Buurtteam is gra-
tis, dus aarzel niet en maak een af-
spraak. U kunt bij het Buurtteam bin-
nenlopen om een afspraak te maken, 

op werkdagen tussen 9.00 en 17.00 
uur. Bellen naar 020 2359 120 of het 
formulier invullen op buurtteamam-
sterdam.nl kan ook. Op de website 
vindt u nog veel meer informatie over 
de Buurtteams. U kunt op de web-
site ook met het Buurtteam chatten. 
Vrijwilligers van de stichting !Woon 
geven u in een persoonlijk gesprek 
gratis tips voor energiebesparing. 
U krijgt na het gesprek ook gratis 
energiezuinige producten, zoals led-
lampen, tochtstrips en radiatorfolie. 
De vrijwilliger kan dit voor u instal-
leren of laten installeren. Hiermee 
kunt u een aardig bedrag per jaar 
besparen op uw energierekening. 
In de Diamantbuurt komen energie-
coaches langs de deuren om ener-
gietips te geven. U ontvangt hier-
over een brief.

Bart Vink

Donderdag 1 december 2022 17.00 tot 18.00 uur Huis van  de Wijk Olympus Olympiaweg 29

Flora Breemer

Woensdag 30 november 2022 11.00 tot 12.00 uur Huis van de Wijk de Pijp 2e v.d. Helststraat 66

Woensdag 14 december 2022 11.00 tot 12.00 uur Huis van de Wijk  
Buitenveldert

A.J. Ernststraat 112 
(in het MFC Binnenhof)

Donderdag 22 december 2022 09:00 tot 10:00 uur Huis van de Wijk de Pijp 2e v.d. Helststraat 66

Rocco Piers

Donderdag 24 november 2022 09.00 tot 10.00 uur Huis van de Wijk  
Buitenveldert

A.J. Ernststraat 112 
(in het MFC Binnenhof)

Inloopspreekuren dagelijks bestuur Zuid

Wilt u met een bestuurder van 
het stadsdeel spreken? Het 

dagelijks bestuur van stadsdeel 
Zuid staat u graag te woord tijdens 
inloopspreekuren. Een afspraak is 

niet nodig. In het spreekuur met 
een bestuurder kunt u onderwer-
pen bespreken die voor u belang-
rijk zijn en waar de bestuurder ver-
antwoordelijk voor is.

Bekijk daarvoor de portefeuillever-
deling van het dagelijks bestuur op 
https://www.amsterdam.nl/stads-
delen/zuid/
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Sinterklaas en zijn pieten laten 
zich de komende weken nog 
regelmatig afwisselend zien 

op winkelcentrum Gelderlandplein. 

Zaterdag 26 november komt de 
goedheiligman met zijn hoofdpiet, 
een stel acrobaatpieten en natuur-
lijk ontbreken ook de strooipieten 

Ze deden al veel samen, de 
zussen Maryam en Hasna; 
samen sporten, samen op va-

kantie en nu hebben ze ook samen 
hun gemeenschappelijke droom 
waargemaakt. Sinds begin augustus 
zijn ze de trotse eigenaren van ont-
haringskliniek The Laserclub aan de 
Waalstraat 26 in Amsterdam-Zuid.
 
En waar beide zussen het unaniem 
over eens zijn: “De klant tevreden, 

Sint en pieten op Gelderlandplein

Droom van zussen komt 
uit met ontharingskliniek

wij tevreden. Daarom vinden wij 
het belangrijk dat de klant zich thuis 
voelt, vandaar ook onze huiselijke 
sfeer bij binnenkomst. Bij The La-
serclub staat de klant altijd op de 
eerste plaats. Wij gebruiken voor 
het ontharen de Award winning la-
ser Soprano Titanium, dit is de bes-
te ontharingslaser van dit moment. 

Om effectief en snel van onge-
wenste haren af te komen, ben je 

bij ons op het juiste adres.” Omdat 
december een prachtige maand is 
om jezelf iets cadeau te doen bie-
den de beide zussen deze maand 
iets extra’s! Knip dit artikel van The 
Laserclub uit, lever het in tijdens het 
intakegesprek en ontvang 20 pro-
cent korting.
 
Meer informatie: 
www.thelaserclub.nl en/of  
Instagram: thelaserclub_

niet. Zondag 27 november neemt 
Sinterklaas zijn hoofdpiet en strooi-
pieten mee en zaterdag 3 december 
komen de strooipieten nog een keer 
langs met lekkers voor de kinderen.

Voor alle genoemde dagen geldt dat 
Sint en pieten Gelderlandplein van 
12:30 tot 16:30 uur bezoeken.



Plan Zuid spreekt zelfs tot in het 
buitenland tot de verbeelding 
en staat bekend onder de naam 

Plan Zuid van Berlage. Als gevolg van 
de woningwet van 1901 werden er 
uitbreidingswijken benoemd. Deze 
uitbreidingswijk werd gebouwd, om-
dat de stad groeide. Maar voordat 
het zover was, moest er eerst een 
stratenplan komen. Daarin werd ook 
vastgesteld waar belangrijke voor-
zieningen moesten komen, zoals 
bijvoorbeeld een badhuis, scholen, 
kerken en zelfs een ziekenhuis. Ar-
chitect Berlage werd aangesteld als 
stedenbouwkundige. Hij ontwierp 
het stratenplan met een aantal hoof-
daders met vertakkingen om de stra-
ten achter de hoofdwegen te ont-
sluiten. Hier vind je vaak verassende 
pleintjes en kunsttoepassingen.  
  
In 1914 presenteerde Berlage zijn 
stratenplan dat in 1917 door de ge-
meenteraad werd goedgekeurd. Om 

Het is bijna eind december 
als achttien leden van de 
kunstenaarsvereniging De 

Onafhankelijken neerstrijken in de 
kunstkapel. Eind december, bijna 
de tijd voor de zonnewende, wan-
neer de zon op zijn meest zuidelijke 
punt staat en de dagen voor ons op 
het noordelijk halfrond weer lichter 
worden. Om precies te zijn is de 
zonnewende dit jaar 21 december 
om 22:48 uur, het moment dat de 
stralen van zonsopkomst en zonson-
dergang loodrecht op elkaar staan. 

Een bijzonder moment en het is 
voor de hand liggend dat Licht het 
thema van deze expositie is. Licht 
kan in vele betekenissen en vanuit 
invalshoeken worden gezien: Licht, 
zijnde niet donker, Licht, zijnde niet 
zwaar of Licht in de zin van ‘verlicht’, 
alle natuurkundige onderdelen van 

Berlage en zijn invloed op
de uitvoering van Plan Zuid

Licht het licht, als sterkte, frequentie etc 
en het belang van licht voor ons 
leven. Kortom licht is voor velerlei 
uitleg vatbaar. In schilderwerk, in-
stallaties, 3D-werken, textiel en vi-
deokunst is een uitwerking te zien.

Elke dag zullen kunstenaars zelf 
aanwezig zijn om toelichting te ge-
ven. Daarnaast worden elke dag Ar-
tist talks gegeven en is er een galerie 
winkel met objecten van de kun-
stenaars voor onder de 100 euro. 
Kunstkapel, Prinses Irenestraat 14-
18 december van 12:00-18:00 uur 
en op zaterdag 17 december tot 
21:00 uur

www.deonafhankelijken.nu

de uitbreiding van de stad tot een 
mooi geheel te maken speelde de 
Schoonheidscommissie een belang-
rijke rol. Samenhang en schoonheid 
waren belangrijke begrippen. Het 
uitgangspunt was om deze wijk in de 
sfeer van de Amsterdamse School te 
bouwen. Naast Michel de Klerk en 
Piet Kramer bouwden hier ook Mar-
garet Kropholler, H. Th. WIjdeveld, 
G.J. Rutgers, de Dienst Publieke 
Werken. Er waren veel beeldhou-
wers bij betrokken, onder anderen 
Theo Vos, Frits Sieger, Hildo Krop en 
John Raedecker, en glaskunstenaars 
die het glas in lood verzorgden.   
   
Plan Zuid van Berlage is wereldbe-
roemd. Het is gerealiseerd tussen 
1917-1925.  Vaak denken mensen 
dat Berlage hier alle huizen heeft 
ontworpen. Dat is niet zo. Omdat 
het een regel was dat de steden-
bouwkundige niet zelf mag bouwen 
in zijn eigen plan. De jongere genera-

tie Amsterdamse School architecten 
bouwde hier met veel architecten en 
kunstenaars aan de nieuwe wijk.

Prijsvraag
Uiteindelijk heeft Berlage toch wel 
iets mogen bouwen. Wat heeft  
Berlage wel in Plan Zuid mogen bou-

wen? Mail uw antwoord naar info@
hetschip.nl. Er zijn tien prijzen be-
schikbaar.
     
Museum De Dageraad, Burgemees-
ter Tellegenstraat 128. Openingstij-
den donderdag tot en met zondag 
van 13:00-17:00 uur. Om 13:30 en 

15:30 uur kunt u aansluiten bij de 
rondleiding en om 14:30 uur is de 
rondleiding Engelstalig. Onderdeel van 
Museum Het Schip, waar vanaf 1 de-
cember de expositie Indonesië en de 
Amsterdamse School te zien is over de 
invloed van de traditionele bouw en 
sierkunst op de Amsterdamse School.

Het beeld van Berlage, gemaakt door Hildo Krop. 

FOTO: Marcel Westhof
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De wereld een beetje mooier 
en makkelijker maken is ei-
genlijk niet zo moeilijk, maar 

vaak ben je gedurende je werk als 
hulpverlener veel bezig met admi-
nistratieve lasten. Bij Beep for Help 
ben je bij de hulpvrager echt alleen 
bezig met de hulpvraag en bied je 
ondertussen een luisterend oor en 
een gezellig moment. En altijd op 
een tijdstip dat de hulpvrager dat 
wil. Er zijn geen wachtlijsten of in-
dicaties nodig, want Beep for Help 
heeft als motto dat ‘iedere oudere 
die hulp nodig heeft ook hulp zou 
moeten kunnen krijgen’. 

Het is een van de redenen, waar-
door Tosca besloot om hulpverlener 
bij Beep for Help te worden. “Om-
dat ik graag wat voor de ouderen 
mensen wil betekenen. Ik werkte 
hiervoor in een winkel en ik merk-
te dat ik meer het sociale gedeelte 
wilde opzoeken. Wat meer onder 
de mensen zijn. Echt iets doen voor 
een ander, een karweitje opknap-
pen dat voor mij geen moeite kost 
maar wat voor een ander wellicht 
niet meer zo makkelijk te doen is. 
Dat steentje bijdragen doet mij erg 
goed. Wetende dat ik uiteindelijk de 
deur uitloop, achteromkijk, en een 
glimlach zie.”

Geen dag is hetzelfde, weet ze in-
middels uit ervaring: “De ene keer 
ben ik bij een hulpvraag voor het 
schoonmaken, de andere keer voor 
een boodschap en weer een andere 
keer voor het strijken van de was. 
Die afwisseling maakt en houdt het 
leuk. Afwisselend werk én nieuwe 
mensen ontmoeten in één klap. 
Daarnaast ben ik ook werkzaam 
hier in de wijkomgeving om mensen 

kennis te laten maken met ons. Ge-
woon eropaf, een leuk praatje ma-
ken in verschillende wijkcentra en 
buurthuizen. Ik krijg vaak enthousi-
aste reacties van de mensen terug. 
We horen vaak dat mensen erg lang 
in een wachtrij moeten staan voor 
hulp in huis. Dan ben ik blij om te 
vermelden dat ik bij Beep for Help 
werk en ze kan helpen wanneer het 
hún uitkomt.” 

Tosca maakt deel uit van een geva-
rieerd team, van jong tot oud en van 
verschillende markten thuis. “Dat 
maakt het bij Beep for Help onwijs 
gezellig en zo leer je weer nieuwe 
dingen van collega’s”, vervolgt ze. 

De ervaringen van Tosca, 
helper bij Beep for Help

De helpers bij Beep for Help zijn allemaal mensen die echt wat voor een ander willen 
betekenen. Hulp wordt geboden gewoon van mens tot mens, met oprechte aandacht 
en zonder administratieve lasten en bureaucratie. Zo ook helper Tosca. “Als ik de deur 
uitloop, omkijk en ik zie een glimlach. Dan weet ik waarvoor ik het doe.”

“De een heeft wat meer ervaring 
met koken, de ander heeft weer 
wat meer ervaring in het indraaien 
van lampjes bijvoorbeeld. En heb ik 
even geen klus, dan ben ik te vinden 
in de wijk om mensen te laten ken-
nismaken met de app en te helpen 
installeren. Voor sommige mensen 
is het misschien best moeilijk om de 
app te downloaden en een account 
aan te maken. Dan is het prettig om 
even iemand naast je te hebben die 
meekijkt, en uitleg geeft.”

Belangrijkste voor Tosca is toch wel 
dat sociale gedeelte. “Dat is echt 
het allerleukste van dit werk. Ge-
zellig even kletsen met de mensen, 

terwijl ik ondertussen met een klus-
je bezig ben. Je merkt echt, door 
bij de mensen thuis te komen, dat 
iemand gewoon heel erg graag een 
praatje met je wil maken. De ver-
eenzaming is groter dan we denken. 
Beep for Help is daarom een perfec-
te uitkomst: onze dienstverlening 
aanbieden en tegelijkertijd onder 
de mensen zijn en ze een fijne dag 
bezorgen.”

Senioren in Amsterdam kunnen 
voor bepaalde hulp bij activiteiten 
die zelfstandig niet altijd (meer) 
helemaal lukken terecht bij Beep 
for Help. Voorbeelden zijn de tuin 
opruimen, de ramen lappen, bood-

schapjes doen of de keuken eens 
lekker uitsoppen. De soms minder 
leuke karweitjes kunnen worden 
opgeknapt door helpers van Beep 
for Help laten doen, waardoor er  

Het allerleukste van dit werk. 
Gezellig even kletsen met de 

mensen, terwijl ik ondertussen 
met een klus bezig ben

meer tijd overblijft voor de leukere 
dingen om met naasten te doen. 
Via de Beep for Help app kan ie-
dereen gemakkelijk hulp aanvragen 
voor zichzelf of voor een ander. Na 
installatie kan met één druk op de 
knop een hulpaanvraag worden in-
gediend, waarna direct zichtbaar is 
wie er komt om te helpen. Ook de 
betaling wordt op de app gemakke-
lijk en veilig geregeld. U wordt zon-
der tussenpersoon gekoppeld aan 
een gescreende helper bij u in de 
buurt. Door de korte lijnen kunnen 
de kosten laag worden gehouden en 
betaalt de aanvrager alleen voor de 
hulp die wordt ontvangen.

Meer informatie: 
www.beepforhelp.nl
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De reden dat Jaap Koets in-
middels al ruim dertig jaar 
als meubelstoffeerder en 

-maker zijn dagen slijt, vindt zijn 
oorsprong in de Ikea-gids en het 
oude televisieprogramma Servi-
cesalon. En nog steeds geniet hij 
van het vak. “Waarom? De voldoe-
ning die het geeft om iets wat oud 
en versleten is weer in de oude 
staat te herstellen, slijt niet.”

De nu 52-jarige Jaap wilde op zijn 
18de het huis uit. Hij wilde op zich-
zelf gaan wonen en sloeg de woon-
gids van de Zweedse meubelgi-
gant open om naar een huisraad 
te kijken. “Toen ik daarin bladerde, 
dacht ik: dat kan ik misschien zelf 
ook wel maken. Mijn moeder had 
destijds bij Avro’s Servicesalon met 
Amanda Spoel een item over de 
mts meubelmaken in Amsterdam 
voorbij zien komen en opperde 
dat dat wel iets voor mij was. Het 
werken met stoffen zit ook wel een 
beetje in de genen, denk ik. Mijn 
moeder was coupeuse en mijn va-
der werkte in een kledingzaak. En 
zelf was ik ook al veel met creatie-
ve dingen bezig.”

Na een vijfjarige opleiding – drie jaar 
meubelmaken, twee jaar stofferen – 
belandde hij bij meubelstoffeerderij 
aan de Van Ostadestraat. Hij begon 
er als stagiar, en is er nooit meer 
weggegaan. In 1995 nam hij de zaak 
over. “Die had eerst een jaar of zes 
in de Sarphatistraat en later de Kui-
perstraat gezeten, voor hij hier in de 
Van Ostadestraat werd gevestigd. 
‘Iets wat er niet zo best uitziet weer 
mooi maken’ is wat hem zo aan-
trekt in het vak. “Het creatieve van 
het vak, werken met je handen. En 
de voldoening die dat geeft, maar 
ook de reactie van de mensen als 
ze zien hoe hun meubelstuk is her-
steld.” Waarbij hij zich voornamelijk 
bezighoudt met stofferen, meubels 
maken komt nauwelijks nog voor.
En met dat stofferen neemt-ie alles 
onder handen, van hedendaagse 
zetels tot klassieke stoeltjes en van 
antieke fauteuils tot nieuwerwetse 
Ikea-banken. “Of het nog de moeite 
waard is, bepalen de mensen zelf.
En dan is het weer afhankelijk van 
de waarde die de mensen er zelf 
aan hechten; soms is sprake van 
een erfstuk, of een meubelstuk 
waar veel herinneringen aan kleven 
of die om wat voor reden dan ook 

‘Het is de voldoening die  
dit werk zo leuk maakt’

We leveren maatwerk, iets
unieks dat volledig op jouw

voorkeuren is afgestemd

‘Vroeger was alles beter, want am-
bachtelijk vakwerk bestaat niet 
meer.’ Wie er zo over denkt, moet 
eens op de fiets stappen en een 
rondje door De Pijp maken. Daar 
zijn nog veel ondernemingen te vin-

Made in 
De Pijp

den die garant staan voor exclusie-
ve, op maat gemaakte producten en 
handwerk.

Moeilijk te vinden zijn ze niet, want 
allemaal zijn ze te herkennen aan 

de groene ambachtsvlag aan de 
gevel. Ze zijn verenigd in Ambach-
ten – Made in De Pijp. Een kijkje bij  
meubelstoffeerder Jaap Koets

emotionele waarde heeft. Vintage 
stoelen uit de jaren 50 zijn weer 
helemaal in. Maar ook een stoel die 
zo lekker zit, maar helemaal versle-
ten is. De overweging om het wel 
of niet te doen, laten we altijd bij 
de klant die de kosten moet afzet-
ten tegen de waarde die hij of zij 
eraan hecht.”

Waren het voorheen voornamelijk 
hotels, horecaondernemingen en 
bedrijven die hun meubilair lieten 
herstellen en stofferen, tijdens de 
coronapandemie verschoof de klan-
dizie zich meer en meer naar parti-
culieren. En hoewel Jaap merkt dat 
de aanloop – mede dankzij mond-
tot-mond reclame – is toegenomen, 
is zijn ambacht wel langzaam aan het 
uitsterven. Huisvestte Amsterdam 
in vroeger tijden zeker vijf- tot zes-
honderd meubelstoffeerders, tegen-
woordig zijn er amper nog honderd 
te vinden. En dan is er ook nog ver-
schil in modern en klassiek stofferen, 

waarvan de laatste methodiek nog 
nauwelijks wordt gebruikt.

“Klassiek stofferen is vaak te duur, 
omdat je daarvoor veel meer tijd no-
dig hebt. Het is erg arbeidsintensief. 
Modern stofferen is elastieken sin-
gelbanden aanspannen, schuim erop 
en stofferen. Bij klassiek stofferen is 
het jute singelbanden plaatsen en 
spannen, veren plaatsen, op hoogte 
stellen, alles vastmaken, koppelen, 
van binnen vullen, vormgeven, af-

naaien en ga nog maar even door”, 
legt Jaap uit. Zelfs de uitleg van bei-
de methodes vraagt al aanzienlijk 
meer tijd, vult hij lachend aan.

Komt bij dat je klassiek en antieke 
stoelen ook modern kunt stofferen. 
“Nee, aan de buitenkant zie je dat 
niet, maar het heeft natuurlijk wel 

een ander zitcomfort en op de klas-
siek bewerkte meubels gaan echt 
wel wat langer mee.” Maar klassiek 
of modern stofferen, er hangt wel 
een prijskaartje aan en daar, beseft 
Jaap, schrikken mensen nog wel 
eens van. “Maar vergeet niet dat we 
maatwerk leveren en een bank. Een 
bank stofferen is vaak al twee tot 
drie dagen werk. Het is handwerk, 
maar daardoor heb je wel iets unieks, 
iets eigens en persoonlijk. Je kiest 
tenslotte ook zelf de stof uit.”

Opvallend, klinkt het dan, is dat 
mensen wel schoenen proberen of 
ze passen, maar dat bij meubels niet 
doen. Ja, klinkt het dan, ze gaan er 
even in zitten, merken dat het die 
paar minuten best lekker zit en ma-
ken een keuze. Later blijkt dan dat 
als ze er langer in zitten dat de bank 
dan toch niet zo zo comfortabel is. 
Internet heeft wat dat betreft veel 
veranderd. “Vroeger ging je naar de 
mensen toe en lieten negen van de 
tien mensen de meubels herstellen. 
Nu gaan er e-mails uit naar tien ver-
schillende stoffeerders en is de ‘sco-
re’ één op tien.” 

In de ruim dertig jaar dat Jaap Koets 
als meubelstoffeerder toch ook 
een aantal keren een unieke op-
dracht gekregen. Voor het televi-

sieprogramma MAX Monumenten 
onder meer, waarvoor hij een aan-
tal stoeltjes uit de slaapkamer van 
de barones in kasteel Haarzuilens 
moest herstellen. “Geweldig om te 
doen, en echte klassieke meubels”, 
herinnert hij zich. “Dan voel je ook 
de kwaliteit en weet je dat het het 
waard is.” 

Of de klus voor jonkheer Six van 
Hillegom, die een paar resterende 
stoeltjes van een oorspronkelijke 
hoeveelheid van ruim twintig wil-
de laten restaureren. De jonkheer 
dacht dat ze van 1820 waren, maar 
ze bleken uit 1796 te stammen. “De 
originele meubelmaker en stoffeer-
der had er namelijk ingeschreven ‘ik 
ben blij met de Bataafse Republiek’ 
(de Bataafse Republiek omvatte van 
1796 tot 1820 het grootste gedeel-
te van het huidige Nederland, red.). 
Ook had een Haagse stoffeerder 
die de stoeltjes in 1920 had her-
steld, zijn ‘handtekening’ achterge-
laten. Wij hebben de originele tekst 
verwijderd en die hangt nu ingelijst 
naast de stoeltjes. En ja, ik heb er 
ook tekst in achtergelaten.”

Dan: “Nee, dit geeft niet meer vol-
doening dan het herstellen van 
een moderne stoel, maar het zijn 
wel de krenten in de pap. Je maakt 
iets mooi, wat niet goed meer is. En 
dat is waar het in dit ambacht om 
draait.”

Meubelstoffeerder Jaap Koets / 
Fons van Laar  
Van Ostadestraat 213
020 6763158
www.stoffeerdersatelier.nl

Jaap Koets aan het werk in zijn werkplaats aan de Van Ostadestraat.
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Maar verder gaat het goed 
met het 50 jaar oude park. 
Wie nu een vanuit het 

zuiden genomen luchtfoto van het 
Floriadeterrein van 1972 bekijkt, zal 
de omgeving maar moeizaam her-
kennen. Links zijn wel duidelijk de 
vier flats aan Weerdestein te her-
kennen, maar de Europaboulevard 
is nog kaal en leeg. De ring Zuid be-
staat nog niet, en de RAI is nog niet 
eens de helft van wat het complex 
nu is. Wel heel herkenbaar is de ri-
vier Amstel, die rechts een kronke-
lende grens van het Floriadeterrein 
vormt en er later ook zijn naam aan 
zal verlenen.

Dat is vijftig jaar geleden en die 
halve eeuw Amstelpark werd afge-
lopen zomer dankzij de Vereniging 
Vrienden van het Amstelpark uit-
bundig gevierd. Het jubileumjaar 
wordt nog afgesloten met een mi-
niconferentie, waarvoor alle vrien-
denverenigingen of bewonersgroe-
pen die zijn betrokken bij parken 
in Zuid en betrokken ambtenaren 
worden uitgenodigd. “Kijken waar 
we van elkaar kunnen leren, erva-
ringen uitwisselen en een blik op 
de toekomst werpen", benoemt Zia 
Resink, bestuurslid van de Vereni-
ging Vrienden van het Amstelpark, 
de agenda.

De vereniging bestaat nu vijf jaar, 
maar vindt haar oorsprong tien 
jaar eerder. “Destijds had je nog 
een door de gemeente aangesteld 
hoofd van het park, die het Amstel-
park, Beatrixpark en Gijsbrecht van 
Aemstelpark beheerde, die deed 
best veel en had ook veel invloed", 
vertelt Nicole Nuijens, eigenaar van 
de ijssalon in het park voorzitter van 
het bestuur van de vereniging. “In 
die tijd waren er altijd besprekingen 
met de parkmanager, bewoners en 
ondernemers in het park. Omdat 
de grootte van de groep de bespre-
kingen soms onwerkbaar maakte, 
vroeg het stadsdeel om een vrien-
denvereniging op te richten om het 
overleg te vergemakkelijken. Het 
45-jarige bestaan was een perfect 
moment om dat te doen.”

De vereniging heeft elke kwartaal 
overleg met het stadsdeel - “waar 
we werken met een aantal bevlo-
gen ambtenaren", benadrukt Zia 
– en waarin van alles wat met het 
Amstelpark te maken heeft wordt 
besproken. Nicole: “Anders dan bij 
het Beatrixpark is het geen groep 
bewoners die zich ergens druk 
over maken, maar vertegenwoor-
digd de vereniging parkbezoekers, 
parkbewoners en parkgebruikers 
en zet het zich in voor behoud en 
promotie van het Amstelpark. Pro-
motie? “Ja, in het weekend is het 
best druk, maar voornamelijk door 
bezoekers van buiten de stad. Het 

Het Amstelpark is in meerdere
opzichten een bezoek waard

Een monumentenstatus en een fikse opknapbeurt die wordt uitgesmeerd over  
de komende twee jaar. Het gaat goed met het Amstelpark en dat stemt de  
stichting Vrienden van het Amstelpark tevreden. Het enige wat nog ontbreekt: 
“Een paar vrijwilligers erbij, bijvoorbeeld voor de social media en website, dat  
zou wel erg fijn zijn.”

zou mooi zijn als inwoners van Zuid 
en Buitenveldert het park ook door-
deweeks ontdekken en er meer een 
buurtpark van maken.”

Toch is het park niet te missen met 
een oppervlakte van 45 hectare, 
waarmee het ongeveer even groot 
is als het Rembrandtpark in West en 
iets kleiner is dan het Vondelpark 
(47 hectare). Maar het Amstelpark 

verdient meer bekendheid, vindt 
Zia. “Er leven hier een aantal zeld-
zame dieren, een paar unieke vo-
gelsoorten, de rode eekhoorn en 
bepaalde vleermuizen bijvoorbeeld. 
Het heeft een enorme diversiteit 
door de verschillende tuinen, een 
erfenis van de Floriade. Lopend 

door het park kom je regelmatig 
in een compleet ander gebied.”-
Ze vervolgt: “De hoofdwegen, de 
unieke tuinen – het Rosarium, de 
heemtuin, de Japanse tuin, de ro-
dodendronvallei – en de zichtlijnen 
hebben recentelijk de monumentale 
status gekregen en mogen dus niet 
worden aangetast of heringericht, 
maar moeten behouden blijven en 
daar waar nodig worden hersteld.” 

Extra pluspunt, door de monumen-
tale status zal het onderhoud waar-
schijnlijk ook verbeteren. Dat zal de 
komende twee seizoen al blijken. 
“Maar dat is ook hoognodig, want 
er is – door bezuinigingen en coro-
na – veel achterstallig onderhoud", 
weet Nicole. 

Een van de aanpassingen waar de 
vereniging, dankzij de toekenning 
van een buurtbudget, zelf mee aan 
de slag gaat, is de overkill aan in-
formatieborden bij de verschillende 
ingangen. “Je ziet door de bomen 
letterlijk het bos niet meer", zegt 
Zia. “Een bord met ‘het park sluit 
een half uur voor zonsondergang', 
een voetgangersbord, een ‘verbo-
den te fietsen'-bord, een ‘max 5 km/
uur’-bord, een ‘niet gestrooid’- bord, 
een ‘verboden te bbq’en'-bord", vult 
Nicole aan. “Dat gaan we beperken 
en misschien is het handig om vas-
te openingstijden aan te geven. Een 
half uur voor zonsondergang is een 
beetje vaag bijvoorbeeld.”

Een van de aanpassingen waar de 
vereniging, dankzij de toekenning 
van een buurtbudget, zelf mee aan 
de slag gaat, is de overkill aan in-
formatieborden bij de verschillende 
ingangen. “Je ziet door de bomen 
letterlijk het bos niet meer", zegt 
Zia. “Een bord met ‘het park sluit 
een half uur voor zonsondergang', 
een voetgangersbord, een ‘verbo-
den te fietsen'-bord, een ‘max 5 km/
uur’-bord, een ‘niet gestrooid’- bord, 
een ‘verboden te bbq’en'-bord", vult 
Nicole aan. “Dat gaan we beperken 
en misschien is het handig om vas-
te openingstijden aan te geven. Een 
half uur voor zonsondergang is een 
beetje vaag bijvoorbeeld.”

Lopend door het park kom
je regelmatig in een

compleet ander gebied

Nog even terug in de tijd, wat ze-
ker oudere Amsterdammers die 
het park kennen nog wel weten. 
Het zeehondenbassin, waarover 
veel discussie werd gevoerd en 
waaruit begin jaren 90 de laat-
ste zeehond werd weggehaald en 
overgeplaatst. Niet te vergeten de 
loslopende kippen en hanen. “Er 
gaan verhalen dat mensen ze híer 
kwamen halen in plaats van bij de 
poelier", zegt Nicole lachend.” Zia: 
“De kippen zijn weggehaald, omdat 
ze vaak de weg opliepen en voor 
gevaarlijke toestanden zorgden. 
Maar daarnaast is er nog steeds 
van alles te zien en te doen in ons 
prachtige Amstelpark.” 



Tijdens de open dag kun je 
kennismaken met de docen- 
ten, een proefles volgen, 

een intake te krijgen en jezelf voor 
een cursus in te schrijven. Voor 
de proeflessen is er een maximum 
aantal plekken beschikbaar voor 
elke les, dus om zeker te zijn van 
een plekje is aanmelden aan te ra-
den via de website taalhuisamster-
dam.nl. De taalcursussen worden 
op de leslocatie en via Zoom gege-
ven. Beginners hebben geen intake 
nodig, maar mensen met een basis 
krijgen een intake met een docent 

Open dag en Marché  
Méditerranée
Taalhuis Amsterdam houdt zaterdag 17 december tussen 14:00 
en 18:00 uur een open dag op de leslocatie aan de Tweede 
Schinkelstraat 26, waarbij verschillende vreemde talen aan bod  
komen. De open dag wordt omlijst met een mediterraanse markt.

om het exacte niveau te kunnen 
bepalen.

Tijdens de open dag kun je ook 
lekkere specialiteiten kopen van 
Griekse supermarkt Bakaliko, Itali-
aanse home accessories van Ama-
regalo  of handgemaakte en zero 
waste producten van Little Quiet 
Ideas, poppen van Atelier Bruin, 
sieraden van Fusionne of Broche 
Magique, artisanale truffels van 
Maison Genevieve proeven of Itali-
aanse snacks van Polpetta – Lokale 
Gastronomie. In het Café Méditer-

Huis van de Wijk Lydia vormt 
zondag 11 december van 
15:00 en 16:00 uur het de-

cor voor een kerstprogramma met 

Het Hoofdstadkoor brengt 
zondag 18 december aan 
de Kruiskerk in de Van de 

Veerelaan 30A in Amstelveen een 
kerstconcert met de titel Gloria.
Met het eerbiedige Magnificat en 
het uitbundige Gloria, door Anto-
nio Vivaldi getoonzet, wordt de 
geboorte van het kerstkind aan-
gekondigd. Vervolgens vertellen 
de Christmas Carols van John Rut-
ter het verhaal van de geboorte.  
Tenslotte wordt het feestelijke  
Carol of the Bells – oorsponkelijk 
van Mykola Leontovych – bewerkt 
door Hoofdstadkoordirigent Mar-
tin van der Brugge, gezongen. Uit-
voerenden zijn Barbara Schilstra 
(sopraan), Alexandra d'Espinoza 
(alt), Sander van den Houten (or-

Zondagmatinee 
in Kerstsfeer

Kerstconcert 
Hoofdstadkoor

Dionne Brussee (sopraan) en Geke 
van Schuppen (piano). De entree is 
7 euro (graag met gepast geld beta-
len). Na afloop gratis Glühwein. 

gel/piano) en het Hoofdstadkoor 
als begeleidingsensemble. De al-
gehele leiding is in handen van 
Martin van der Brugge. Kaarten 
voor het concert zijn 27,50 euro, 
inclusief pauzedrankje, via de 
website of aan de deur. De aan-
vang is 15:00 uur, deuren open 
om 14:15 uur. 

Meer informatie:
www.hoofdstadkoor.nl

Meer informatie: Annelies van der 
Schaaf-Bos, tel. 020 6712440. Huis 
van de Wijk Lydia is te vinden aan 
het Roelof Hartplein 2a.

ranée worden de  hele dag verse 
crêpes en vin chaud (glühwein) ge-
serveerd. 

Er is tevens een kleine boeken-
markt waar je boeken in iedere taal 
kan ruilen of boeken met korting 
kopen, die niet meer als lesmate-
riaal worden gebruikt. De proef-
lessen worden afgesloten met een 
rondje ‘speak-dates’ en een borrel.

Meer informatie: 
www.taalhuisamsterdam.nl of via 
e-mail: info@taalhuisamsterdam.nl.

Bij de Openbare Bibliotheken 
in Amsterdam op het Roelof 
Hartplein, het Olympisch 

kwartier en het Gelderlandplein in 
Amsterdam-Buitenveldert staan 
tot en met half januari 2023 ten 
behoeve van de Voedselbank te 
Amsterdam inzameldozen voor 
Douwe Egberts waardepunten.

Douwe Egberts verdubbelt het 

DE-punten  
inzamelen voor  
de Voedselbank

aantal ingeleverde punten en 
zet deze om in koffiepakken ten 
behoeve van de Voedselbank. 
Ook komt er een inzameldoos 
te staan in de Westerkerk aan 
de Prinsengracht te Amster-
dam. Deze actie wordt belan-
geloos gedaan met inzet van 
de serviceclub Lions1Host te  
Amsterdam-Zuid.

Foto: Steve Buissinne - Pixabay
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Activiteiten in  
de bibliotheek

Activiteiten bij 
Plein van Siena
Plein van Siena, cen-
trum voor studie, be-
zinning, ontmoeting 
en spiritualiteit.
Rijnstraat 109 hs, in de Rivieren-
buurt Amsterdam-Zuid. 

U bent van harte welkom in Plein van 
Siena! Weer een boeiend en interes-
sant programma voor december.
8 dec., 13:00-15:00 uur: 
WANDELING: ‘in de voetsporen van 
Etty Hillesum’, o.l.v. Edith van Kuijck 
i.s.m. Gilde Amsterdam,Mee in Mo-
kum. 

In aansluiting op de avond over Etty 
Hillesum op 30 november wandelen 
wij in de omgeving waar zij ontelbare 
stappen zette, langs typerende ge-

bouwen van beroemde architecten. 
De belangrijke rol van Amsterdam 
Zuid in de geschiedenis van de joden 
vóór en tijdens de Tweede Wereld-
oorlog wordt u dan ook duidelijk. 
Kosten 11 euro en 9 euro bij deel-
name aan de avond op 30 november.

8 dec., 20:00 uur: 
OP WEG NAAR KERST, o.l.v. pastor 
D. Niesen o.p. en Marieke Maes
Lezen en bespreken van teksten 
uit de bijbel ter voorbereiding van 
Kerstmis. Deze avond valt midden in 
de advent, de tijd van verwachting 
en hoop. 

10 dec., 12:00-15:00 uur:
SCHRIJFACTIE AMNESTY INTER-
NATIONAL, o.l.v. Mariëtte Blom
Autoriteiten van diverse landen wor-
den aangeschreven ten gunste van 
mensen die ten onrechte veroor-
deeld werden en gevangen zitten. 

Cullinanplein 1
Tel.: 662 31 84
ccamstel@oba.nl
✖ Cybersoek Open Inloop Taal, 
gratis taallessen voor iedereen, 
elke maandag 09:30-11:30 uur.
✖ Cybersoek Computerinloop, 
gratis hulp bij digitale vragen, 
elke donderdag 13:30-15:30 
uur. ✖ BoekStart PeuterPraat, 
kom samen met je peuter naar 
de bieb en luister samen naar 
voorleesverhalen, van 14:00 tot 
14:45 uur, woensdag 14 decem-
ber. ✖ BoekStart KleuterKlets, 
kom samen met je kleuter naar 
de bieb en ontdek het aanbod 
voor jou en je kind, van 15:00 
tot 16:00 uur, woensdag 14 de-
cember.

Laan der Hesperiden 18 
Tel.: 676 92 20
olympischkwartier@oba.nl                                                                                      

Geen activiteiten bekend

Roelof Hartplein 430
Tel.: 6620094 
roelofhartplein@oba.nl
✖ BoekStart Babybabbels, kom 
samen met je baby naar de bieb 
en ontdek het aanbod voor jou 
en je kind, van 10:00 tot 10:30 
uur, vrijdag 2 december. ✖ 

BoekStart KleuterKlets, kom sa-
men met je kleuter naar de bieb 
en ontdek het aanbod voor jou 
en je kind, van 15:00 tot 16:00 
uur, woensdag 21 december.

W. van Weldammelaan 5
Tel.: 642 21 00
buitenveldert@oba.nl
✖ Oefenuur, wil je oefenen met 
taal, computer, internet, rekenen 
of geld? Een begeleider helpt 
je op weg. Elke dinsdag van 
09:30 tot 17:30 uur. ✖ Financi-
eel Spreekuur, stel hier al jouw 
financiële vragen. Elke dinsdag 
van 14:00 tot 17:00 uur. ✖ Taal-
café, wil je de Nederlandse taal 
beter leren spreken? Elke don-
derdag van 10:00 tot 11:00 uur.
✖ Hulp bij digitaal, kom langs 
voor al je vragen over digita-
le apparaten en internet. Elke 
dinsdag/donderdag van 09:30 
tot 17:30 uur. ✖ Seniorenacti-
viteit, wisselende activiteiten, 
laat u verrassen! Elke donderdag 
van 10:30 tot 12:00 uur, met 
op dinsdag 13 december Cul-
turele Apotheek, Literatuur als 
medicijn. ✖ English Storytelling 
& Songtime, sit back and enjoy 
being read to in English! For 2-6 
years olds. Every friday, from 
10:00 till 10:30 hrs.

Kijk voor de actuele planning, 
meer informatie over de activi-
teit, de aanmelding en/of prijs 
op: www.oba.nl/agenda

27 november, 15:00 uur: 
Canto Ostinato
Het orgel van De Thomas bestaat 
50 jaar. Dat vieren we met een heel 
bijzonder concert. In de schitteren-
de kerkzaal nemen organist Aart 
Bergwerff en pianist Jeroen van 
Veen je mee met de beroemde Can-
to Ostinato van componist Simeon 
ten Holt. 

29 november en 13 december, 
12:30 uur:  
Lunchconcerten

Wij nemen hiermee deel aan een 
internationale actie. Komt u ook een 
uurtje of wat schrijven?  

15 dec., 12:30-14:15 uur: 
LUNCHCONCERT
Duetto on Alti: Gita Vata León, fluit 
en Alejandro Cabrera Cano, viool. 
Studenten van het Conservatorium 
van Amsterdam.

En verder:
MEDITATIE op dinsdagmorgen 20 
dec. Om 10:00 uur  o.l.v. Antoinette 
van Gurp.

BIJBELCURSUS donderdagmiddag 
1 en 15 dec. om 14:00 uur: lezen en 
bespreken van het Mattheusevange-
lie, o.l.v. Jan Engelen.

‘AAN DE KLOOSTERTAFEL’, elke 
dinsdag om 16:00 uur open spreek-
uur met pastor Niesen.

Kijk voor al onze activiteiten op: 
www.pleinvansiena.nl. Reserveren 
is noodzakelijk (niet voor lunchcon-
certen): info@pleinvansiena.nl of 
0640203577. Betaling graag digi-
taal. Wees welkom. Komt u op tijd?

De Thomas, huis om  
op verhaal te komen

Tweewekelijks is er op dinsdag een 
gratis lunchconcerten in De Tho-
mas. Klassieke muziek, elke keer 
door een ander ensemble of mu-
zikant. 29 november: CvA Brass, 
13 december: La Cumparsita. Zaal 
open om 12:00 uur, aanvang 12:30 
uur.

16 december, 19:00 uur: 
KLOKGELUI
Geestig, scherp en ontroerend mu-
ziektheater in de kerstvakantie voor 
jong en oud (7+). Na het succes van 
‘In de schemering’ brengt het mu-
zikaal theatrale duo Esther Apitu-
ley (altviool, spel) en Hans Dagelet 
(spel, bugel) een voorstelling vol 
prachtige klanken, humor, rake ge-
dachten en venijnige dialogen.

5 januari, 19:30 uur: 
ThomasFilm: Man of Integrity
De komende edities van Thomas-
Film staan in het teken van goed 
en kwaad. Is het onderscheid daar-
tussen wel zo helder? Hoe ziet het 
kwaad eruit en hoe handel je daar-
in goed? Op 5 januari draaien we 
Man of Integrity. In deze Iraanse 
wordt ons een blik gegund in een 
door corruptie en provincialisme 
beheerste samenleving waarin het 
vrijwel onmogelijk is om een eerlijk 
leven te willen leiden. Kom kijken 
en praten in ons theater.

Zin in reuring met een bor-
rel op zondagmiddag? Dan 
biedt Buurthuis Lydia dat 

op zondag 27 november. Truus 
Engels uit een vermaarde jazzfa-
milie komt dan met haar jazzmu-
zikanten spelen.

Jazz op zondag is altijd een mu-
zikaal feest, waar ook mensen uit 
het publiek het podium betreden 
om een lied te berde te brengen 

Jazz op zondag 
bij Lydia

of achter de piano plaats te ne-
men. Als de swing er goed in zit, 
worden de stoelen verschoven en 
betreden dansers de vloer. Met 
bier of een wijntje in de hand is 
dit een prachtig spektakel om het 
weekend mee af te sluiten.

Dus: 27 november van 16 tot 
18.30 uur naar buurthuis Lydia 
aan het Roelof Hartplein 2A.

Truus Engels




